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Jaargang 2-01 jan 2019

 

Hengelnieuws(brief) 

In deze nieuwsbrief: 
- Van de voorzitter 
- SCHANDALIG (van de penningmeester) 
- Van de secretaris 
- Algemene Leden Vergadering (ALV) 
- Facebook pagina(`s) !!! 
 
 
Van de voorzitter 
 

Goedendag leden, 
  
Allereerst de allerbeste wensen voor 2019. 
Mijn naam is Johan Govers. 
Ik ben 51 jaar en woonachtig in Swifterbant. 
Geboren en getogen in de polder en als sportvisser redelijk bekend 
met onze wateren. 
Sinds 2014 heb ik als bestuurslid het waterbeheer op mij genomen  
en dit met veel plezier gedaan. 
Veel is er al bereikt maar nog meer is er nog te doen, met name 
het maaibeleid Is nog steeds een heet hangijzer waar nog veel te 
verbeteren valt. 
Dit is een spel tussen gemeente, waterschap, ecologen, politiek en 
uitvoerders, maar we winnen, in goed overleg, steeds meer terrein. 
 
Naar aanleiding van het terugtreden van onze voorzitter Leen Andeweg hebben we binnen het 
bestuur wat geschoven met de functies om alles draaiende te houden.  
Ik neem de taak als voorzitter op. 
 
Op de komende ALV zullen wij 2 nieuwe kandidaat-bestuursleden aan u voorstellen, Nick 
Muller en Edwin Roethof. Na hun verkiezing als bestuurslid, zal Nick Muller de post 
waterbeheer op zich nemen. 
Nick is bekend met het uitwerken van beheerplannen van gemeenten en zal dus een prima 
aanvulling zijn van ons bestuur en wij wensen hem hierbij veel succes. 
Edwin Roethof zal de post Roofvissen op zich nemen. 
Edwin is roofvisser en onder andere bekend van de BellyBoat Maniacs. 
 
Speerpunten voor dit aankomende jaar zijn, wat mij betreft, het in contact blijven met de 
instanties die voor ons van belang zijn om een goed en veilig vis-klimaat te bewerkstelligen en 
het werven van vrijwilligers om alle activiteiten van onze vereniging een toekomst te geven. 
 
Met vriendelijke groet, 
Johan Govers 
Voorzitter HVLD 
 
Schandalig (van de penningmeester) 

"Schandalig" stond er twee keer in een berichtje wat we kregen. 
Waarom?  
- De nieuwe voorzitter had zich nog niet voorgesteld. 
De oude voorzitter had in de laatste nieuwsbrief van vorig jaar zijn aftreden aangekondigd en de 



 

bedoeling was om de nieuwe voorzitter zich te laten voorstellen in de eerste nieuwsbrief van 2019 
en dat is gebeurd (zie boven). 
- De vereniging is alleen maar bezig met geld binnen halen. 
Dit doet mij persoonlijk zeer, want zoals u weet hebben we 2013 afgesloten met een schuld van 
ruim  
€ 45000,-.  Het heeft mij heel veel tijd en moeite gekost om uit te zoeken hoe dit heeft kunnen 
gebeuren. 
Na veel geharrewar op de ALV in 2014 is de vereniging van de ondergang gered en zijn we met 
een herstelplan begonnen. 
Dit plan heeft prima gewerkt want, binnen de gestelde termijn van 3 jaar, waren we financieel weer 
gezond. 
De afgelopen 2 jaren is daarom, zowel mondeling als schriftelijk, diverse malen aangegeven dat er 
geld beschikbaar was voor iedereen die met een goed initiatief komt.  
Dus zeg nu niet dat we alleen maar aan het geld binnen halen zijn, maar kom met goede ideeën, 
want tot op heden hebben we van u nog niets gehoord, met uitzondering dan van de Visclinics. 
Onze vereniging is niet gebaat bij leden die een negatieve sfeer kweken binnen de club, maar de 
vereniging heeft wel baat bij personen die bereid zijn de handen uit de mouwen te steken.  
- Er stond geen nieuwjaarswens op de site. 
Dit klopt, het verdient geen schoonheidsprijs dat het vergeten is, maar ......op Facebook stond die 
wens wel en ook in de nieuwsbrief. 
Daarnaast is het zo dat ik u altijd Geluk, Voorspoed en een Goede Gezondheid wens en dit niet 
alleen in januari. Ik hoop dat u krijgt wat u toekomt. 
 
Van de secretaris: 

Lid zijn van een vereniging schept verplichtingen. 

Als je in Nederland lid wordt van een vereniging dan zitten aan dat lidmaatschap een aantal 
voorwaarden, ofwel verplichtingen. 

Een van de belangrijkste is natuurlijk het voldoen van de contributie. Maar daar blijft het niet bij. Er 
wordt nog wel iets meer van u verwacht. En daar schort het nog wel eens aan. Dat is bij de HVLD 
niet anders. Zo krijg ik met enige regelmaat mailtjes van leden met vragen waarop ze zelf het 
antwoord kunnen vinden. 

Zo wordt er van u verwacht dat u het huishoudelijk reglement en de statuten doorleest. Daarin 
staan namelijk de regels binnen onze club, waaraan u zich moet houden. Geen zware eisen maar 
wel leefregels die het vissen voor de overige leden wel aangenaam houden.  

Veel opmerkingen gaan dan over  “maar ik heb nooit deze documenten ontvangen” 

Helaas is dit geen geldig excuus, immers deze documenten staan voor iedereen beschikbaar op 
onze website. Maar hier gaat het niet alleen om. Wij vragen u ook om eens wat voor de vereniging 
te doen. Dit kan van alles zijn. Maar wat nog veel belangrijker is, is het bijdragen aan evenementen. 
Wij verlangen van u niet dat u fanatiek vrijwilliger wordt (hoewel we daar natuurlijk niets op tegen 
hebben) maar een helpende hand tijdens de evenementen die we organiseren is zeer welkom. 

Komend seizoen staat de kalender propvol. Om alles door te laten gaan hebben we hulp nodig. 
Geen ingrijpende zaken maar gewoon ondersteuning van de vaste groep vrijwilligers om het 
evenement te doen slagen. Visplekken uitzetten, gevangen vis wegen zijn inherent aan het houden 
van een wedstrijd. Ook het begeleiden van jeugd vereist inzet van leden. Jeugd heeft de toekomst 
maar dan moeten we wel die toekomst veilig stellen. 

Dan de onwetendheid inzake onze financiën, dit hoeft u niet te beletten om de penningmeester om 
tekst en uitleg te vragen, een simpel mailtje met uw vraag is voldoende. Hij zal u zeker tekst en 
uitleg geven. Bovendien wordt er minimaal 2 keer per jaar een kascontrole gehouden. Ook wordt 
het uitgave patroon in elke bestuursvergadering getoetst Hiermee willen wij voorkomen dat de 
situatie die we in het verleden hadden zich zal herhalen. 

Als laatste wil ik u dit meegeven, wij doen ons best! Maar het slagen van activiteiten ligt volledig 
in uw handen. Geen medewerking betekent geen evenementen, zo simpel is het. 

Laten we dit jaar een jaar van saamhorigheid maken. Een jaar waarbij we allemaal ons steentje 
bijdragen en let wel ook een kiezelsteentje is van harte welkom. 



 

Op een vangstrijk 2019 

Uw secretaris 
 
Algemene Leden Vergadering (ALV): 
 
De ALV wordt gehouden op zaterdag 23 maart 
LET OP: dit is een week later dan gebruikelijk 
 
Facebookpagina('s): 
Er heerst nogal wat verwarring over de Facebookpagina(`s) van onze vereniging. 

LET OP: We hebben nu nog 1 Facebookpagina: 
HV Lelystad-Dronten.   Deze groep is openbaar en bedoeld voor iedereen met een geldige vispas.  
Druk op de link en je wordt doorgezet naar de Facebookpagina. 
 

Hengelsportvereniging Lelystad-Dronten 
Kreek 84 
8212 XD  Lelystad 
secretaris@hvld.nl 
www.hvld,nl 
 
Redactie van de nieuwsbrief: Jaap de Jager, penningmeester@hvld.nl 
 
 
 
 

Deze e-mail is verzonden door een automatische mailbox, vragen die u 
naar deze mailbox stuurt worden niet beantwoord.  

Klik hier om u uit te schrijven voor deze nieuwsbrief. 


